
  PROTOKOŁ  NR VIII/11 
z posiedzenia VIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 28 kwietnia 2011 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 
W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony – Pan 
Wojciech Chodkowski 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.             
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za marzec 2011 r. 
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Wyszków 
dla miejscowości Leszczydół Nowiny; 

2) zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2043; 
3) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na 2011 r.; 
4) wstąpienia na miejsce radnego Adama Warpasa kandydata z tej samej listy. 

9. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana 
Norwida  w Wyszkowie w 2010 r. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 
11. Zamknięcie obrad. 
 
Do porządku obrad uwag nie wniesiono. 
 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) został wybrany P. Wojciech Rojek. 
 
Ad. 4. 
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,   
przeciw– 0, wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 
1. P. Zofia Gałązka; 
2. P. Sławomir Wróbel; 
3. P. Władysław Dudzik. 
 
Ad. 5. 
Protokół z ostatniej VII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 31 marca 2011 r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) został przez radnych 
przyjęty. 
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Ad. 6. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza                   
Wyszkowa za marzec 2011 r. (załącznik nr 2 do protokołu). Następnie Burmistrz poprosił 
Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki o ustalenie nowego terminu spotkania 
radnych w sprawie prezentacji koncepcji ratusza. 
 
Ad. 7. 
Z-ca Nadleśniczego – P. Kwiatkowski poinformował, Ŝe Organizacja Narodów 
Zjednoczonych ustanowiła rok 2011 Międzynarodowym Rokiem Lasów. W związku                      
z powyŜszym zwrócił się do wszystkich o to, by nie traktować lasu jak wysypiska śmieci. 
Zwrócił uwagę, Ŝe co roku w lasach leśnicy natykają się na olbrzymie ilości śmieci.              
W ubiegłym roku  zebrano ich prawie 800 m³, a ich wywiezienie kosztowało prawie 114 tys. 
zł. P. Kwiatkowski poinformował, Ŝe 14 maja w godz. 9°° - 13°° na terenie targowiska 
miejskiego na ul. Dworcowej, nadleśnictwo przeprowadzi akcję „Leśnicy dla Wyszkowa”. 
KaŜdy, kto przyniesie tego dnia elektroodpady, otrzyma drzewko do posadzenia.  
 
Ad. 8. 
1) P. Kozon – Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Wyszków dla miejscowości Leszczydół Nowiny. Poinformowała, Ŝe przedmiotem 
powyŜszego planu są tereny o funkcji mieszkaniowej, mieszkaniowej i zagrodowej, tereny 
zabudowy usługowo-mieszkaniowej, tereny usług oświaty, tereny usług publicznych, tereny 
usług kultu religijnego, tereny cmentarza, tereny zieleni nieurządzonej, tereny lasów, tereny 
rolne wraz i infrastrukturą techniczną i komunikacyjną. Obszar planu obejmuje tereny 
połoŜone w Gminie Wyszków o powierzchni ok. 550 ha. Dodała, Ŝe mieszkańcy nie wnieśli 
Ŝadnych uwag do powyŜszego planu. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Gałązka poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VIII/43/11 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Wyszków dla miejscowości Leszczydół 
Nowiny. 
 
2) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę                       
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2043. Poinformował, Ŝe                
w związku z planowaną zmianą w wydatkach na przedsięwzięcia, zapisane w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Wyszków, istnieje konieczność aktualizacji załącznika nr 2 do 
przyjętej uchwały. Zmiany obejmują: 

1) zwiększenie o kwotę 10.000 zł wydatków na przedsięwzięcie „Zagospodarowanie 
terenu na osiedlu Centrum – ulice, rynek miejski”; 

2) zwiększenie o kwotę 40.000 zł wydatków na „Modernizację budynku WOK 
Hutnik”; 

W związku ze zmianą w zakresie przedsięwzięć oraz planowanymi zmianami w budŜecie                 
w zakresie kwot dochodów i wydatków na 2011 rok (zwiększenie kwot dochodów                          
i wydatków o kwoty zapisane w projekcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie) – istnieje 
konieczność aktualizacji Załącznika nr 1 do WFP. Aktualizacja obejmie przede wszystkim 
zmiany o wartości wynikające z projektu zmian w budŜecie oraz zakresie wydatków na 
przedsięwzięcia. 
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P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Gałązka przedstawiła pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VIII/44/11 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2011 – 2043. 
 
3) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na 2011 rok. Poinformował, Ŝe w porównaniu do wcześniej 
przedłoŜonego projektu uchwały, kilka zmian zostało jeszcze wprowadzonych przez 
Burmistrza w drodze autopoprawki. Proponowane zmiany w budŜecie to m.in: 
1) zwiększenia dochodów o: 

• 88.091 zł – dotacja celowa od starostwa powiatowego na utrzymanie dróg 
powiatowych; 

• 85.760 zł – sprzedaŜ dwóch działek przygotowanych przez wspólnotę                       
w Leszczydole Starym; 

• 70.000 zł – pomoc społeczna; 
• 206.405,17 zł –dotacja celowa w ramach programów finansowanych z udziałem 
środków europejskich (projekt „Szansa”); 

• 76.669 zł – dotacja celowa na stypendia dla uczniów. 
2) zwiększenia wydatków o: 

• 88.091 zł – utrzymanie dróg powiatowych;  
• 10.000 zł – zagospodarowanie terenu na osiedlu Centrum; 
• 70.000 zł – pomoc społeczna; 
• -292.000 zł – obsługa długu publicznego; 
• 230.621,17 zł – projekt „Szansa” i inne przesunięcia na wniosek Dyrektora OPS; 
• 76.669 zł – stypendia dla uczniów; 
• 20.000 zł – usuwanie skutków klęsk Ŝywiołowych; 
• 62.000 zł – koncepcja zabezpieczenia przeciwpowodziowego terenu Rybienka 

Leśnego na odcinku od mostu kolejowego do granic miasta; 
• 85.760 zł – budowa świetlicy wiejskiej w Leszczydole Starym; 
• 40.000 zł – modernizacja budynku WOK „HUTNIK”; 
• 160.000 zł – dofinansowanie do zakupu samochodu dla OSP Lucynów DuŜy. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Gałązka przedstawiła pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Szczerba spytał jakie SA koszty zakutu nowego samochodu straŜackiego? 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe ok. 560.000 zł z tego gmina dokłada 160.000 zł, natomiast 
reszta została pozyskana z zewnątrz. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VIII/45/11 w sprawie zmian w budŜecie Gminy 
Wyszków na 2011 rok. 
 
4) Przewodniczący Rady Miejskiej – P. Biernacki poinformował, Ŝe w związku                           
z wygaśnięciem mandatu radnego Pana Adama Warpasa, Komisarz Wyborczy 
poinformował, Ŝe w okręgu wyborczym Nr 2 z listy Nr 5 – KW Prawo i Sprawiedliwość 
kolejno największą liczbę głosów uzyskał Pan Adam Mickiewicz. W związku z powyŜszym 
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został przygotowany projekt uchwały w sprawie wstąpienia na miejsce radnego Adama 
Warpasa kandydata z tej samej listy. Przewodniczący Rady dodał, Ŝe P. Mickiewicz               
w dniu 14 kwitnia 2011 r. został  poinformowany o moŜliwości wstąpienia na miejsce 
radnego Warpasa. Brak oświadczenia od P. Mickiewicza o zrzeczeniu się pierwszeństwa 
przy obsadzeniu mandatu, oznacza przyjęcie mandatu. Pan Mickiewicz złoŜy ślubowanie na 
następnej sesji Rady Miejskiej. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VIII/46/11 w sprawie wstąpienia na miejsce radnego 
Adama Warpasa kandydata z tej samej listy. 
 
Ad. 9. 
P. Ślesik - Nasiadko – Dyr. Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawiła 
sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana Norwida  
w Wyszkowie w 2010 r. (załącznik nr 3 do protokołu). 
 
Ad.10. 
P. Curuł – Sołtys Kamieńczyka podziękował Burmistrzowi i Panu Kazimierzowi Kobiałce 
za zaangaŜowanie i remont dróg po powodzi. 
P. Abramczyk w imieniu mieszkańców Wyszkowa podziękował Burmistrzowi, Zastępcom            
i Naczelnikowi WGKiM  za czystość, zieleń, porządek i ład na terenie Wyszkowa. 
P. Wróbel poinformował, Ŝe Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków 
Zewnętrznych przyjęła wniosek, aby „Skierować zapytanie ofertowe o cenę wykonania 
koncepcji zabezpieczenia przeciwpowodziowego terenów wiejskich Gminy Wyszków                     
z wyłączeniem obszaru, na który koncepcja została juŜ zlecona”. 
P. Piątek spytał czy było juŜ otwarcie ofert na budowę sieci kanalizacji sanitarnej                        
w Rybienku Starym, Tulewie Górnym i Rybnie? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe wpłynęło 5 ofert na wykonanie tej 
inwestycji. Dwie oferty są z Wyszkowa, natomiast trzy z poza Wyszkowa.  
Z-ca Burmistrza – P. Mróz dodał, Ŝe wszystkie oferty z poza Wyszkowa mieszczą się                 
w kwocie, która urząd przeznaczył na realizację tej inwestycji. 
P. Mickiewicz podziękował radnym za przyjęcie uchwały w sprawie jego wstąpienia na 
miejsce radnego Adama Warpasa. 
P. Gałązka poinformowała, Ŝe Komisja Promocji i Kultury poparła wniosek swojego 
przewodniczącego Wojciecha Chodkowskiego w sprawie utworzenia w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego galerii honorowych obywateli Gminy Wyszków. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – P. Biernacki, w związku ze złoŜonym wnioskiem 
mieszkańca Wyszkowa, poinformował, Ŝe nie ma przeszkód, aby sesje Rady Miejskiej były 
filmowane. Dodał tylko, Ŝe rada nie jest zainteresowana korzystaniem z tej usługi za 
odpłatnością. 
 
Ad. 15. 
O godz. 10.45 uznając porządek obrad VIII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
     Protokołowała                                 Sekretarz obrad                             Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                          Wojciech Rojek                                Józef Biernacki 

 


